

## Business Intent Agreement

## اتفاقية نوايا الأعمال

This Document Constitutes of the mutually agreed understanding of the scope of work, responsibilities, understandings, obligations, expectations and warranties directly benefiting the Party/ies Partnering with or Delegating **Ewezone Strategies** for provision of all Marketing Services and/or Consultancy for Marketing Services in all its forms or Mediums used FOR the Undersigned or their Respective Clients.

### Marketing Services Forms and Mediums:

1. Digital
2. Face-to-Face F2F
3. Business-to-Business B2B
4. Business-to-Customer B2C
5. Social Media
6. Research & Resources benefiting the Client.
7. Technical writing
8. Content creation

### Confidentiality Agreement

#### 1. Confidential Information:

All materials, including quoted prices, methodologies, reports, and produced work shared by the Digital Marketing Service Provider ("Provider") are strictly confidential and proprietary.

#### 2. Restricted Access:

The Client agrees to view any produced work exclusively on the devices provided by the Provider, as arranged during the engagement. No copies, screenshots, or reproductions are permitted.

#### 3. Non-Disclosure:

The Client shall not disclose any information related to the service, including quoted prices, methodologies, reports, and produced work, to any person or entity associated with the Client, such as business partners, friends, affiliates, or competitors offering similar services, without prior written consent from the Provider.

#### 4. Duration:

These terms remain in effect indefinitely, even after the termination of the agreement.

*By Engaging in this Initial agreement, the Client acknowledges and agrees to the terms outlined above.*

تشكل هذه الوثيقة التفاهم المتفق عليه بشكل متبادل لنطاق العمل والمسؤوليات والتفاهمات والالتزامات والتوقعات والضمادات التي تفيد بشكل مباشر الطرف/الأطراف الشركية أو المفروضة إلى Ewezone Strategies لتوفير جميع خدمات التسويق و/أو الاستشارات لخدمات التسويق في جميع نماذجها أو الوسائل المستخدمة للموقعين أدناه أو لعملائهم.

### نماذج ووسائل خدمات التسويق:

1. رقمي
2. وجهاً لوجه
3. الأعمال إلى الأعمال
4. الأعمال للعملاء
5. وسائل التواصل الاجتماعي
6. البحوث والموارد التي تفيد العميل.
7. الكتابة الفنية
8. إنشاء المحتوى

### اتفاقية السرية

#### المعلومات السرية:

جميع المواد، بما في ذلك الأسعار المعلنة والمنهجيات والتقارير والأعمال المنتجة التي يشار إليها موفراً خدمة التسويق الرقمي ("المزود") هي سرية تماماً **وملكية فكرية مسجلة قانونياً تلقائياً عند إنتاجها.**

#### الوصول المفيد:

يواافق العميل على عرض أي عمل منتج حصرياً على الأجهزة التي يقدمها المزود، وفقاً لما تم الترتيب له أثناء المشاركة. لا يُسمح بأي نسخ أو لقطات شاشة أو نسخ. **على العميل التوقيع مع رقم الهوية والاسم الكامل على ورقة تقرير موحدة مرفقة مع عرض الأعمال التي تم إنتاجها.**

#### عدم الإفصاح:

لا يجوز للعميل الكشف عن أي معلومات تتعلق بالخدمة، بما في ذلك الأسعار والمنهجيات والتقارير والأعمال المنتجة، لاي شخص أو كيان مرتبط بالعميل، مثل شركاء العمل أو الأصدقاء أو الشركات التابعة أو المنافسين الذين يقومون الخدمة. خدمات مماثلة، دون الحصول على موافقة كتابية مسبقة من المزود للخدمة وهو **Ewezone Strategies**.

#### المدة:

**تظل هذه الشروط سارية إلى أجل غير مسمى، حتى بعد انتهاء الاتفاقية.**

من خلال المشاركة في هذه الاتفاقية المبدئية، يقر العميل ويواافق على الشروط الموضحة أعلاه.

Client's Business Name:

Name & Position of Authorized Person:

Emirates ID Number (write it down):

[ Sign here ]

Wadah Elmahi, Manager of Ewezone Strategies.